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Protokół nr 154/2009 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 24.06.2009 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 

Porządek posiedzenia:  
 
1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

2) Przyjęcie protokołów z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego. 
3) Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie rekrutacji.  
 

 
Ad 1) 

 
Naczelnik Wydział Komunikacji p. Dariusz Buczak przedstawił:  

 

1) projekty uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie pozbawienia drogi 
kategorii drogi powiatowej: 
– Unieszyno - Unieszyniec 
– Komaszewo- droga wojewódzka  nr 213 
– Obliwice. droga powiatowa 1309G (Łebień) – Obliwice 

Powyższe drogi nie spełniają kryteriów drogi powiatowej określonych                    
w ustawie o drogach publicznych – art. 6a ust. 1 tj. nie łączą miast 

będących siedzibami powiatu z siedzibami gmin. Naczelnik poinformował, 
że spośród powyższych uchwał opinię Rady Gminy uzyskała tylko droga 
Unieszyno – Unieszyniec. 

Zarząd postanowił wycofać z porządku posiedzenia powyższe uchwały 
zobowiązując Naczelnika Wydziału do przeprowadzenia konsultacji                           
z gminami w przedmiotowych sprawach. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej – ul. Witosa w Kobylnicy.  
Projekt uchwały powstał na wniosek Starosty Słupskiego opinia ta jest 

niezbędna do podjęcia uchwały przez Radę Gminy i Radę Powiatu.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 232/09. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 
Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 
1) sprawę związaną z przekazaniem auli widowiskowej znajdującej się                        

w nieruchomości przy ul. Marcinkowskiego 1. Starosta p. Ryszard Wenta 
poinformował, iż w październiku bieżącego roku zostanie ponownie 
ogłoszony konkurs grantowy Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego może więc zaistnieć możliwość ponownego ubiegania się                               
o dotację na modernizację auli. 
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Zarząd wobec powyższej informacji postanowił powierzyć 

nieruchomość w trwały zarząd Dyrektorowi Zespołu Szkół Mechaniczno – 
Informacyjnych w Lęborku na czas określony tj. do chwili złożenia 

wniosku aplikacyjnego.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 

Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił:  
 

1) wniosek Dyrektor Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej                          
i Agrobiznesu w Lęborku w sprawie zwiększenia kwoty na remont 
terenów przy boisku „Orlik 2012”. Łączny koszt realizacji tego zadania 

wyniesie 195.305,25 zł, w tym: 
– koszt wykonania bieżni 55.906,29 zł,  
– remont drogi dojazdowej i parking – 123.376,96 zł, 

– rozbiórka istniejącej drogi 16.022 zł. 
Kierownik Referatu poinformował, że ZSGŻiA do tej pory na zadania 

remontowe otrzymał kwotę w wysokości 33.432 zł na uporządkowanie 
otoczenia „Orlika 2012”. 

Zarząd wobec prognoz znacznego zmniejszenia wpływów dochodów 

powiatu z tytułu podatku PIT i CIT postanowił wstrzymać decyzję                       
o wszczęciu nowego zadania do czasu otrzymania ostatecznej informacji 

Ministra Finansów o wysokości planowanego dla powiatu dochodu. 
Należy także wstrzymać uruchomienie przypisanych szkole środków na 
zadania remontowe wokół boisk. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 

oraz Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedstawili: 
 

1) propozycję przystąpienia Powiatu Lęborskiego w 2009 roku do programu 
Wyrównywania Różnic Miedzy Regionami II w ramach PFRON.                        
Aby umożliwić podmiotom składanie wniosków w ramach programu 

bezwzględnym wymogiem jest złożenie do dnia 15 lipca b.r. oświadczenia 
woli przystąpienia do programu.  

Kierownik PCPR poinformował, że na dzień dzisiejszy wolę podjęcia 
realizacji programu wyraziła Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - 
Wychowawczego w Lęborku.  

Zarząd przyjął propozycję podpisując oświadczenie.   
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 

2) wniosek Lęborskiego Katolickiego Stowarzyszenia Osób Specjalnej Troski 
„Iskierka Nadziei” w sprawie aneksowania umowy nr 2/2009 na 

realizację zadania w ramach „Integracja, warsztaty szkoleniowe, 
rehabilitacja i socjoterapia osób niepełnosprawnych”. Kierownik PCPR 
poinformował, że sprawa dotyczy przesunięcia różnicy kosztów 

zaoszczędzonych z wynajmu autokaru na wyjazd do teatru                              
z przeznaczeniem na bilety do teatru oraz zakup materiałów na zajęcia 
teatralne w świetlicy.  

Koszty ogólne realizacji zadania nie ulegają zmianie.  
Powyższa zmiana została pozytywnie zaopiniowana przez radcę 

prawnego. 
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Zarząd przychylił się do wniosku zobowiązując Kierownika PCPR do 

sporządzenia aneksu do umowy.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  

 
3) wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku                         

o ponowne rozpisanie konkursu na okres 4 miesięcy od września do 

grudnia 2009 roku na działalność Ogniska nr 2 przy ul. Krzywoustego 2 
w Lęborku. 

Kierownik PCPR poinformował, że z dniem 30 czerwca b.r. kończy się 
finansowanie działalności Ogniska i wygasa umowa na jego prowadzenie. 
Starosta p. Ryszard Wenta zauważył, że ze strony Burmistrza Miasta 

Lęborka nie wpłynęły do tej pory żadne sygnały dotyczące likwidacji 
placówki a Burmistrz zadeklarował prowadzenie ogniska w nowej 
formule. 

W związku z powyższym Zarząd uznał wniosek za bezprzedmiotowy.               
W tej sprawie należy wystąpić do Burmistrza Miasta Lęborka                            

o informacje dotyczące przyjętej koncepcji dalszej opieki nad dziećmi                  
i młodzieżą uczęszczającymi do ww. Ognisk. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne w czasie głosowania/ 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 
 
1) informację Dyrektora SPS ZOZ w Lęborku o zawartych umowach na 

wynajem pomieszczeń i sprzętu medycznego wg stanu na dzień 
31.05.2009 r. – załącznik nr 1. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 
Komisji Konkursowej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 
Dyrektora Powiatowego Ogniska Artystycznego w Lęborku, dla którego 
Powiat Lęborski jest organem prowadzącym. 
Uchwałą powołuje się komisję konkursową w celu wyłonienia kandydata 

do powierzenia na okres 5 lat stanowiska Dyrektora POA w Lęborku – 
skład komisji konkursowej stanowi załącznik do uchwały.  

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 231/09. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
 

3) propozycję ustalenia wysokości stawki dla ekspertów w postępowaniu 
egzaminacyjnym w sprawie nadania stopnia awansu zawodowego na 
nauczyciela mianowanego.  

Naczelnik Wydziału poinformowała, że Kuratorium Oświaty przekazało 
informację o obowiązującej wysokości minimalnej stawki, którą ustalono  
na poziomie 66 zł na za osobę.  

Zarząd postanowił utrzymać stawki wynagrodzeń dla ekspertów na 
poziomie wyznaczonym przez Kuratorium Oświaty. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/  
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Ad 2) 

 
Protokoły z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 152/2009 z dnia 

10.06.2009 r. i 153/2009 z dnia 17 czerwca 2009 r. zostały przyjęte bez 
uwag.  
 

Ad 3) 
 

Druga część posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego poświęcona została 
spotkaniu z dyrektorami szkół w sprawie rekrutacji.  
Przewodnictwo nad tą częścią posiedzenia przejął Wicestarosta p. Wiktor 

Tyburski. 
Wicestarosta po powitaniu przekazał dyrektorom szkół zestawienie 
zaakceptowanych podań z pierwszej preferencji w ramach rekrutacji – 

załącznik nr 2. 
Poinformował, że biorąc pod uwagę obecną liczbę uczniów oraz statystyki              

z ubiegłego roku dotyczące liczby uczniów, którzy wybrali szkoły 
niepubliczne – ok. 8% należy przypuszczać, że nastąpi zmniejszenie ogólnej 
liczby oddziałów w szkołach o około 3.  

Zauważył także, że część oddziałów cieszy się większym, niż zaplanowano 
zainteresowaniem, ale są i takie oddziały, do których podań złożono bardzo 

mało.  
W toku dyskusji nad symulacjami przydziału uczniów do oddziałów pojawiły 
się następujące wnioski dyrektorów szkół:  

– PCE – ZSP nr 2 w Lęborku dotyczący nie uruchamiania oddziału Technik 
ochrony środowiska, do którego zakwalifikowało się tylko 9 uczniów na 
rzecz zwiększenia oddziałów Zasadniczej Szkoły Zawodowej, gdzie nastąpi 

łączenie oddziałów; 
– ZSGŻiA w Lęborku o utworzenie dodatkowego oddziału Technik 

hotelarstwa, gdzie oczekuje jeszcze 64 potencjalnych kandydatów.   
Zarząd mając na uwadze fakt, iż tworzenie kolejnych oddziałów spowoduje 
dalszy spadek liczby uczniów w innych oddziałach postanowił, zgodnie                 

z wnioskiem, zlikwidować odział technik ochrony środowiska w PCE – ZSP  
nr 2 w Lęborku. Aby utrzymać liczbę oddziałów w PCE na dostatecznym 

poziomie zwiększono nabór do klas Zasadniczej Szkoły Zawodowej                        
w zawodzie Fryzjer i Technolog robót wykończeniowych w budownictwie do 
poziomu 34 uczniów  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  
Marzena Grunholc 


